



Georges Basler & Albert Basler,
Musée du ski des Laurentides - Laurentian Ski Museum

Georges & Albert Basler (1944-), Intronisé en 1990.

Fils de John Basler, un Suisse installé à Morin-Heights en 1919, Georges « Bunny » Basler et Albert Basler construisent le premier remonte-pente à câble à Morin-Heights et le premier hôtel pour skieurs des Laurentides. Ils remportent de nombreuses compétitions de ski laurentiennes. Au tournant de la Deuxième Guerre mondiale, Albert gère l'hôtel familial tandis que Bunny joint l'AMSC. En somme, les frères Basler auront contribué à la promotion du ski dans les Laurentides durant plus de quarante ans.

Georges & Albert Basler (1944-), Inducted in 1990.

Sons of John Basler, a swiss imigrant settled in Morin-Heights in 1919, Georges « Bunny » Basler and Albert Basler built the first rope tow at Morin-Heights and the first hotel for skiers in the Laurentians. Bunny and Albert won several ski competitions in the Laurentians. After the Second World War, Albert manages the family motel business and Bunny went to the Canadian Ski Instructor Alliance. At last, Albert and Bunny have been promoting skiing for over 40 years in the Laurentians.